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Protokół Nr XL/2014 

 
z sesji Rady Miejskiej w Policach 

w dniu 4 marca 2014 roku 

 

 

 

 

 
- stan radnych  Rady Miejskiej                                                      - 21 

 

- obecnych na sesji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik    - 21 

  nr 3 do protokołu 

 

- nieobecnych                                                                                     -   0 

  

      

 

 

 

 Oprócz radnych w sesji wzięli udział zaproszeni goście, którzy podpisami 

na liście obecności (stanowiącej załącznik nr 4 do protokołu) potwierdzili swoje 

uczestnictwo w obradach. 
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PRZEBIEG OBRAD 

  

 

Pkt  -  1  -  Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
 

O godzinie 9.00 Przewodniczący Rady W. Król  otworzył XL sesję Rady 

Miejskiej w Policach. Powitał zebranych radnych i zaproszonych gości. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali obecnych jest 

20 radnych, a zatem wymagane quorum nie budzi wątpliwości. 

 
 

Pkt  -  2  -  Przedstawienie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady W.Król  poinformował, że w dniu 28 stycznia został 

wystosowany list do Pana Vołodymira Tuza Mera Miasta Nowy Rozdół  od 

Wysokiej Rady Miejskiej. List z wyrazami otuchy i poparcia walki narodu                     

o wolną Ukrainę (pismo stanowi zał. nr 5 do protokołu).       

 

Radni minutą ciszy uczcili pamięć ofiar na Majdanie. 

 

Przewodniczący stwierdził, że z głębokim smutkiem i żalem została przyjęta 

śmierć Pana Gerharda Scherera dyrektora gimnazjum polsko-niemieckiego. 

 

Radni minutą ciszy uczcili pamięć zmarłego. 

 

Przewodniczący Rady W.Król  poinformował, że w dniu 28 lutego został 

dostarczony do Biura Rady:  

1. projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

gminy Police na lata 2013-2024;  

2. projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Police na rok 2014 

(pismo stanowi zał. nr 6 do protokołu).       

Z-ca Burmistrza P.Mirowski  uzasadnił wprowadzenie w tym trybie projektów 

uchwał. 

 

Przewodniczący Rady W. Król zarządził głosowanie nad wprowadzeniem 

projektów uchwał, które przedstawia się następująco: 

 

za – 21  radnych 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 
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W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

 

Uchwała została jednogłośnie przyjęta przez Radę. 

 

Punkty zostaną umieszczone jako 14 i 15 w porządku obrad. 

 
 

                                                                                Projekt porządku obrad 

stanowi zał. nr7 do protokołu.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                

 
 

Przewodniczący Rady W.Król  odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

3. Rozpatrzenie uwag do protokołu z XXXIX sesji Rady Miejskiej w Policach 

w dniu 21 stycznia 2014 roku. 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza.  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji w 2014 roku profilaktycznego 

programu opieki psychoterapeutycznej ponadpodstawowej                                       

i ponadstandardowej kierowanej do osób uzależnionych od alkoholu,                   

osób współuzależnionych i dorosłych dzieci alkoholików mieszkańców 

gminy Police. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji w 2014 roku przez gminę Police 

programu profilaktyki zakażeń pneumokokowych wśród dzieci 

zamieszkałych na terenie gminy Police. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia i wdrożenia lokalnego programu 

pomocy społecznej „Program aktywności lokalnej dla Gminy Police                        

na lata 2014 – 2020”. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Polickiemu. 

 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Police 

na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie                           

w budżecie Gminy Police środków stanowiących fundusz sołecki. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu usuwania azbestu                          

i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Police w latach                         

2014 – 2032. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Police w 2014 r.”. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zasad partycypacji Gminy Police                                  

w roku 2014 w kosztach wykonania przyłączy do sieci kanalizacji sanitarnej. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

gminy Police na lata 2014-2024. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Police na rok 2014. 

 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

17. Wolne wnioski. 
 

18. Zamknięcie obrad. 

 

 

Radna P.Nowak  - mając na względzie ideę wspierania samorządności                         

i wychodząc naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców zgłaszam w imieniu Klubu 

Radnych Platformy Obywatelskiej RP w Policach projekt uchwały w sprawie 

budżetu obywatelskiego na rok 2015. Wnioskuję o wprowadzenie go do 

porządku obrad dzisiejszej sesji, jako punkt 16. Jest to uchwała intencyjna. 

(projekt uchwały stanowi zał. Nr 8 do protokołu). Jeśli Rada zadecyduje, że nie 

wprowadzi jej dzisiaj, to proszę o wprowadzenie jej w zwykłym trybie 

statutowym do porządku obrad kolejnej sesji, która będzie w dniu 1 kwietnia. 

 

Przewodniczący Rady W.Król stwierdził, że właściwe będzie przekazanie 

projektu do Komisji. Zajmiemy się nim na sesji 1 kwietnia, jeżeli zdołamy 

przygotować się do tego procedowania.  

 

Radna P.Nowak – chciałabym zgodnie z paragrafem 13 ust. 4 poddać pod 

głosowanie nasz wniosek, bowiem tak stanowi statut, że o tym decyduje Rada. 
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Chciałabym, żeby każdy radny w swoim zakresie się wypowiedział.                    

Proszę  o poddanie pod głosowanie tego wniosku. Jest to uchwała intencyjna. 

Nie jest w jakiś sposób wiążąca. 

 

Przewodniczący Rady W. Król zarządził głosowanie nad wprowadzeniem 

projektu uchwały, które przedstawia się następująco: 

 

za – 9  radnych 

przeciw – 9 

wstrzymujących się – 2 

 

1 radny nie wziął udziału w głosowaniu. 

 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

 

Projekt uchwały nie został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Radna J.Zielińska składam wniosek o skierowanie projektu uchwały do 

komisji i podjęcie procedury procedowania nad projektem uchwały na następnej 

sesji. 

 

Przewodniczący Rady W.Król – nie widzę potrzeby, ponieważ już 

stwierdziłem, że projekt zostanie skierowany do komisji normalnym trybem. 

 

Radni nie zgłosili więcej uwag. 

 
 

 

Pkt  -  3  -  Rozpatrzenie uwag do protokołu z XXXIX sesji 

Rady Miejskiej w Policach w dniu 21 stycznia 2014 roku. 
 

Radni nie zgłosili uwag do treści protokołu z XXXIX sesji Rady Miejskiej                 

w dniu 21 stycznia 2014 roku. 

 

 

Pkt  -  4  -  Sprawozdanie z pracy Burmistrza.  
 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Polic za okres od sesji Rady Miejskiej  

w dniu 29 października 2013r. do dnia 29 listopada 2013r. przedstawił 

Burmistrz Polic W. Diakun (stanowi zał. nr 9 do protokołu). 

 

Radni nie zgłosili uwag do sprawozdania. 
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Pkt  -  5  -  Podjęcie uchwały w sprawie realizacji                             

w 2014 roku profilaktycznego programu                                   

opieki psychoterapeutycznej ponadpodstawowej                                       

i ponadstandardowej kierowanej do osób uzależnionych od 

alkoholu, osób współuzależnionych i dorosłych dzieci 

alkoholików mieszkańców gminy Police. 
 

Pełnomocnik Burmistrza J.Moroz – omówił zasadność podjęcia w/w uchwały. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady W. Król odczytał treść uchwały, a następnie zarządził 

głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za – 21 radnych 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez Radę. 

 

 

Uchwała Nr XL/296/2014 stanowi       

załącznik nr 10  do protokołu. 

 

 

Pkt  -  6  -  Podjęcie uchwały w sprawie realizacji w 2014 

roku przez gminę Police programu profilaktyki zakażeń 

pneumokokowych wśród dzieci zamieszkałych na terenie 

gminy Police. 
 

Z-ca Nacz. Wydz. OR M.Usewicz - omówił zasadność podjęcia w/w uchwały. 

 

Radna P.Nowak zwróciła uwagi na drobne błędy w uchwale. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady W. Król odczytał treść uchwały, a następnie zarządził 

głosowanie, które przedstawia się następująco: 



7 

 

 

za – 21 radnych 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez Radę. 

 

 

 

Uchwała Nr XL/297/2014 stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 
 

Pkt  -  7  -  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia                             

i wdrożenia lokalnego programu pomocy społecznej 

„Program aktywności lokalnej dla Gminy Police                        

na lata 2014 – 2020”. 
 

Kier. OPS G.Doba - omówiła zasadność podjęcia w/w uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali: radna P.Nowak, Nacz. Wydz. GG Z.Bobrowicz,                 

Z-ca Burmistrza J.Pisański, radny K.Kowalewski oraz radna J.Zielińska. 

 

Radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady W. Król odczytał treść uchwały, a następnie zarządził 

głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za – 21 radnych 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez Radę. 

 

 

Uchwała Nr XL/298/2014 stanowi 

załącznik nr 12  do protokołu. 
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Pkt  -  8  -  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Polickiemu. 

 
Z-ca Nacz. Wydz. OR M.Usewicz - omówił zasadność podjęcia w/w uchwały. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady W. Król odczytał treść uchwały, a następnie zarządził 

głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za – 21 radnych 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez Radę. 

 

 

 

Uchwała Nr XL/299/2014 stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

 

Pkt  -  9  -  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę                          

w sprawie podziału Gminy Police na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych. 
 

Z-ca Nacz. Wydz. OR M.Usewicz - omówił zasadność podjęcia w/w uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali: radny J.Chmielewski, Nacz. Wydz. OR M.Usewicz, 

Przew. Rady W.Król oraz radny M.Łapko. 

 

Radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady W. Król odczytał treść uchwały, a następnie zarządził 

głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za – 20 radnych 



9 

 

 

przeciw – 1 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

 

 

 

Uchwała Nr XL/300/2014 stanowi 

załącznik nr 14  do protokołu. 

 

 

1 5  m i n u t   p r z e r w y 

 

 

Pkt  -  10  -  Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia 

zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Police środków 

stanowiących fundusz sołecki. 
 

Skarbnik Gminy J.Zagórski - omówił zasadność podjęcia w/w uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali: radna P.Nowak, Skarbnik Gminy J.Zagórski oraz radna 

E.Jaźwińska. 

  

Radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady W. Król odczytał treść uchwały, a następnie zarządził 

głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za – 17 radnych 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 4 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

 

 

Uchwała Nr XL/301/2014 stanowi 

załącznik nr 15  do protokołu. 
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Pkt  -  11  -  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Police w latach 2014 – 2032. 

 
Nacz. Wydz. OŚ J.Catewicz - omówił zasadność podjęcia w/w uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali: radny J.Chmielewski, Nacz. Wydz. OŚ J.Catewicz. 

 

Radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady W. Król odczytał treść uchwały, a następnie zarządził 

głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za – 20 radnych 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez Radę. 

 

 

 

Uchwała Nr XL/302/2014 stanowi 

załącznik nr 16  do protokołu. 

 

 

 

Pkt  -  12  -  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Police w 2014 r.”. 
 

Nacz. Wydz. OŚ J.Catewicz - omówił zasadność podjęcia w/w uchwały. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady W. Król odczytał treść uchwały, a następnie zarządził 

głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za – 20 radnych 
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przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez Radę. 

 

 

 

Uchwała Nr XL/303/2014 stanowi 

załącznik nr 17  do protokołu. 

 

 

 

Pkt  -  13  -  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zasad 

partycypacji Gminy Police w roku 2014 w kosztach 

wykonania przyłączy do sieci kanalizacji sanitarnej. 
 

Nacz. Wydz. OŚ J.Catewicz - omówił zasadność podjęcia w/w uchwały. 

 

Radna P.Nowak - proszę o wycofanie projektu uchwały. Uważam,                                

że w regulaminie jest wiele nieścisłości, wiele niejasności. Interesy gminy nie są 

należycie zabezpieczone. Pomijam tu kwestie gramatyki, stylistyki, często braku 

spacji, przecinków, używania spójników – jest to kompletnie dla mnie 

niezrozumiałe i kompletnie niezgodne z technikami normotwórczymi. Pomijając 

kwestie stylistyczne, to jest kilka kwestii merytorycznych, które wymagają 

wyjaśnienia. Zarówno sam regulamin, jak i załączniki do niego posługują się 

różnymi pojęciami, mianowicie: beneficjent przedsięwzięcia, beneficjent 

końcowy przedsięwzięcia, raz beneficjent, a raz beneficjent końcowy. Czy te 

cztery sformułowania są użyte w odniesieniu do tego samego podmiotu ?                        

Dla mnie to nie jest czytelne. Beneficjentem przedsięwzięcia może być zarówno 

właściciel, jak i osoba, która posiada zgodę właściciela na przystąpienie do 

takiego programu.  

W paragrafie 7 ust. 3 jest mowa o wyrażeniu zgody. Czy to jest zgoda 

właściciela nieruchomości na realizację tego programu ? Czy to jest zgoda, która 

jest załącznikiem do regulaminu ? Jeżeli tak, to dlaczego nie ma tutaj tego 

odniesienia ? Tu jest wiele niejasności. 

W paragraf ie 9 ust. 2 jest mowa o ogłoszeniu. Od dnia ogłoszenia mamy termin 

na składanie formularzy – od dnia ogłoszenia czego ? To samo dotyczy terminu 

do podpisania umowy. Nie można określić terminu początkowego.  
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Dalej mamy wzór formularza zgłoszeniowego. Jest mowa o tym, że oświadczam 

że jestem właścicielem, współwłaścicielem, zarządcą nieruchomości. Zarządca 

nieruchomości w rozumieniu ustawy o własności lokali, czy kogo rozumiemy 

przez zarządcę nieruchomości ? Jak ma wypełnić formularz osoba, która nie jest 

właścicielem nieruchomości, a ma zgodę właściciela na realizację tego 

programu ? Jaki dzień jest dniem otrzymania pomocy ? Dzień zawarcia umowy, 

dzień wypłaty zwrotu środków – trzeba to dookreślić. Ja jako strona tej umowy 

mogę ten dzień zupełnie inaczej rozumieć, niż gmina.  

Umowa jest zawarta pomiędzy Zakładem Wodociągów i Kanalizacji. Jest to 

zakład budżetowy, nie ma osobowości prawnej. Zawrzeć umowę może dyrektor 

z upoważnienia burmistrza. Umowa wiąże pomiędzy gminą, a beneficjentem. 

Czy Zakład Wodociągów i Kanalizacji może być stroną umowy ? Mam tu 

poważne wątpliwości. Wzór oświadczenia – czy to jest wzór o którym mówi 

regulamin ? Wzór oświadczenia jest jednocześnie pełnomocnictwem. 

Pełnomocnictwo jest materialne i w ostatnich zdaniach jest i procesowe. 

Dlaczego aż tak daleko wymagamy pełnomocnictw procesowych ?  

W umowie paragraf 2 ust. 2 – jaki jest czas trwania umowy ? Umowa jest 

umową mieszaną. Niektóre zobowiązania trwają nawet 5 lat. Za daleko 

wychodzimy z nakładaniem zobowiązań na beneficjenta.  

Wypłata  środków – należy określić kto ma płacić te środki. Kwestia 

wypowiedzenia umowy – rozwiązania. Umowa może ulec rozwiązaniu przez 

ZWiK ze skutkiem natychmiastowym. Rozwiązanie to jest skutek podjęcia 

pewnej czynności prawnej.  

 

Przewodniczący Rady W.Król – ponieważ jest tu tyle uwag, proszę                 

o sformułowanie na piśmie tych wszystkich uwag. 

Proszę o wcześniejsze formułowanie uwag, bo wtedy jest szansa, że urząd 

wcześniej udzieli odpowiedzi.  

 

Radna P.Nowak – zgłosiłabym to wcześniej, ale mieliśmy komisję zanim 

otrzymaliśmy materiały.  

 

Z-ca Burmistrza P.Mirowski – jesteśmy zawsze do dyspozycji na 

posiedzeniach komisji. Wtedy staramy się wszystkie uwagi przyjmować                        

i rozpatrywać pod każdym możliwym kątem. Kancelaria, która z nami 

współpracuje dała projekt uchwały i załączniki, które zostały pozytywnie 

zaopiniowane i były konsultowane z Zakładem Wodociągów i Kanalizacji, który 

póżniej w imieniu gminy miał prowadzić cały proces weryfikacji wniosku                     

i późniejszego wykonywania tych przyłączy. Wydaje się nam, że przedstawiony 

projekt uchwały jest dobrze przygotowany. Zabezpiecza interes gminy.                    

Nie zgadzam się z tym, co Pani radna tutaj powiedziała. Oczywiście 

przyjmujemy te uwagi, ale ciężko się ustosunkować w tym momencie do nich. 
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Uchwała była również podejmowana w sierpniu ubiegłego roku. Regulamin                

w znacznym stopniu nie zmienił się. Nie mieliśmy zgłaszanych uwag.  

 

Radna E.Jaźwińska – posiedzenie komisji zostało wspólnie ustalone przez 

wszystkich członków Komisji Budżetu i Finansów Gminnych w miesiącu lutym.  

 

 

5   m i n u t   p r z e r w y 

 

 
Burmistrz Polic W.Diakun – wobec dużej ilości uwag skierowanych do tego 

projektu uchwały poprosił o zdjęcie punktu z porządku obrad dzisiejszej sesji. 

 

Przewodniczący Rady W. Król stwierdził, że Rada będzie procedowała nad 

uchwałą w terminie późniejszym. 

 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik 

nr 18  do protokołu. 

 

 

Pkt  -  14  -  Podjęcie uchwały w sprawie zmian                            

w wieloletniej prognozie finansowej gminy Police na lata 

2014 - 2024. 
 

Skarbnik Gminy J.Zagórski  omówił zasadność podjęcia w/w uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali: radny M.Łapko oraz Z-ca Burmistrza P.Mirowski. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady W. Król odczytał treść uchwały, a następnie zarządził 

głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za – 21 radnych 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez Radę. 
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Uchwała Nr XL/304/2014 stanowi 

załącznik nr 19  do protokołu. 

 

 

Pkt  -  15  -  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu 

gminy Police na rok 2014. 
 

Skarbnik Gminy J.Zagórski omówił zasadność podjęcia w/w uchwały. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady W. Król odczytał treść uchwały, a następnie zarządził 

głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za – 21 radnych 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez Radę. 

 

 

 

Uchwała Nr XL/305/2014 stanowi 

załącznik nr 20  do protokołu. 

 

 
 

Pkt  -  16  -  Interpelacje i zapytania radnych. 

Pkt  -  17  -  Wolne wnioski. 

Radny J. Chmielewski – złożył swoje interpelacje, które stanowią załącznik 

nr 21 do protokołu.  

 

Radna P.Nowak - złożyła swoje interpelacje, które stanowią załącznik 

nr 22, 23 i 24  do protokołu.  

Radna poprosiła także o kopię sprawozdania z udzielonych zamówień 

publicznych w 2013 roku. Do 1 marca był obowiązek złożenia tego 

sprawozdania.  
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Podstawy zamówienia w trybie z wolnej ręki – chodzi o realizację zadania na 

terenie kompleksu rekreacyjno – sportowego przy ul. Piaskowej w Policach.                   

W odpowiedzi w całości wskazuje się, że podstawą zastosowania trybu z wolnej 

ręki można jasno wyczytać błąd projektowy. Chcę uczulić, że błąd projektowy 

nie uzasadnia zastosowania trybu z wolnej ręki i nie było podstaw do 

odstąpienia od tych trybów podstawowych. W mojej ocenie nie była to 

podstawa, także proszę przeanalizować orzecznictwo pod tym kątem, bowiem 

już od dawna takie stanowisko funkcjonuje. 

 

Sekretarz Gminy A.Bednarek – przy konkursach błędnie wskazała Pani 

organizatora, ponieważ konkursy są dwa: jeden organizowany przez Powiatową 

Straż Pożarną – i o tym Pani mówiła. Ale jest drugi organizowany przez Starostę 

Powiatu Polickiego. Tu chodzi o ten konkurs, kiedy 31 sierpnia na zebraniu 

zespołu organizacyjnego obchodów 15-lecia Straży Pożarnej otrzymaliśmy 

projekt regulaminu, z którego treści jednoznacznie wynikało, że całe 

porzedsięwzięcie dotyczy wszystkich gmin powiatu polickiego.                                   

Jego uwieńczeniem jest podsumowanie i przekazanie nagród przez Starostę.     

Wobec rozlicznychy zadań, które ma Gmina Police, oficjalnym trybem 

przekazaliśmy wiadomość, że popieramy ideę organizacji konkursu przez 

Powiat Policki, ale z punktu widzenia organizacyjnego, żeby sami to 

zorganizowali.  

 

Radna P.Nowak – ja nie wskazywałam tam organizatora. Wskazałam                               

w interpelacji tytuł tego konkursu. Uważam, że Pana uwaga jest niestosowna,    

że nie wiem w jakim przedmiocie zadaję pytanie.  

 

Sekretarz Gminy A.Bednarek – zakładam, że ja się przesłyszałem. 

 

Radny M.Łapko – w listopadzie zadałem pytanie na temat wysypiska śmieci  

na ul. Piotra i Pawła. Kontrahenci robią zdjęcia. Gmina Police partycypowała                   

w wydaniu zezwoleń środowiskowych. Poajawiają się tam różnorakie odpady. 

Dziękuję, że Komendant Straży Miejskiej reaguje na moje uwagi. Problem jest 

dalej nie załatwiony. Ulica wygląda strasznie. Przy płocie jest całe śmietnisko. 

Pomijam jakość ul. Piotra i Pawła. Mam nadzieję, że Pan Wiceburmistrz 

Pisański kiedyś się tym zajmie.  

Od roku – dwóch zamiera nam targowisko miejskie. Uważam, że za 1 – 1,5 roku 

przestanie funkcjonować. Czy Państwa pracownik zgłaszał taki problem  ?                    

Z moich rozmów wynika, że jest to zamierający obiekt.  

 

Radna J.Zielińska – nadanie imienia Ronda Pionierów – kiedy będzie ta 

uroczystość ? 

Czy ostatnio była przeprowadzana weryfikacja osób, które są zapisane jako 

potencjalni kandydaci do mieszkań komunalnych ? Te listy rządzą się swoimi 
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prawami, ale też żyją. Czyli dorośleją dzieci mieszkańców, wyprowadzają się 

osoby, zmienia się ich sytuacja materialna. Jak wygląda w tej chwili kolejka do 

mieszkań komunalnych ? Kiedy ostatnio była przeprowadzana weryfikajcja ?  

W jakim stopniu zaspokoiliśmy potrzeby tych mieszkańców, którzy znajdowali 

się na liście w związku z wybudowaniem nowych budynków ?  

 

Burmistrz Polic W.Diakun – otwarcie ronda nastąpi z poświęceniem go oraz 

mszą za pionierów. Jest propozycja, aby msza była w starym kościele. Jeszcze 

termin nie został ustalony. 

Przydział mieszkań – wnioski są weryfikowane, społeczna komisja 

mieszkaniowa pracuje i sprawdza wszystko, sporządza listę do wglądu                             

w gablocie. To jest proces długotrwały. Mamy 35 przydzielonych na 58.                          

W 2015 roku powołamy nową komisję mieszkaniową do sporządzenia nowej 

listy mieszkaniowjej i zweryfikowania starej. 

 

Z-ca Burmistrza J.Pisański – wywieszana lista jest realizowana przez około                    

2 lata. Przed przydziałem samego mieszkania jeszcze raz sprawdza się sytuację 

finansową – jeszcze raz są przedstawiane zaświadczenia o wysokości dochodów 

w rodzinie, sytuacji rodzinnej i dopiero wtedy następuje przydział na dany lokal. 

 

Radny B.Pachis – na jakim etapie jest sprawa związana z przekazaniem – 

najpierw kwestia dotyczyła zamiany parkingu na ul.Przybora z działką należącą 

do spółdzielni i w konsekwencji przekazaniu pod cele sakralne ? 

 

Burmistrz Polic W.Diakun – sprawa jest zawieszona i prawie nieaktualna, 

ponieważ spółdzielnia doszła do wniosku, że musi płacić dosyć duży podatek od 

tej zamiany. Nasz teren był bardzo atrakcyjny i wobec działań doszedłem do 

wniosku, że kościół nie będzie budowany tam, gdzie są ogródki działkowe                   

w kwartale Siedlecka – Piłsudskiego. To w tej chwili jest nierealne, bo trzeba 

mieć nagromadzone fundusze, aby dać odszkodowanie właścicielom ogródków 

działkowych.  

 

Radny B.Pachis – czy w związku z tym ta nieruchomość będzie przygotowana 

na sprzedaż ? 

 

Z-ca Burmistrza J.Pisański – jest przygotowywana na sprzedaż przy Rondzie 

Pionierów.  

 

Radna Z.Hlek – zwrócili się mieszkańcy o zasypanie dziur znajdujących się                   

z drodze żużlowej na ul. Polnej. We wrześniu zgłaszałam interpelacje                             

o zasypanie tych dziur i do dzisiaj nie zostały zasypane. Dostałam odpowiedź od 

Naczelnikia, że nie ma pieniędzy na zasypanie ich. Mamy nowy budżet i wobec 

tego proszę o zasypanie tych dziur. 
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Mieszkaniec Polic S.Podkowa poinformował, że grupa inicjatywna osób 

doświadczonych II Wojną Światową postanowiła zgłosić propozycję powołania 

komitetu względnie stowarzyszenia pod nazwą „Pomocy humanitarnej dla 

Ukrainy“. Działalność zamknąć w Policach. Chcemy pomóc dzieciom poległych 

na Majdanie, rannym leczonym w szpitalach w Polsce. Czekamy na gest ludzi, 

którzy zechcą nam pomóc. 

 

Przewodniczący Rady W.Król poinformował zebranych, że sesje w kwietniu 

odbędą się 1 i 22 kwietnia.  

 

 

 

 

Pkt  -  18  -  Zamknięcie obrad. 
 

Przewodniczący W. Król stwierdził, że porządek obrad dzisiejszej sesji został 

wyczerpany. Podziękował radnym i gościom za udział w obradach i ogłosił 

o godz. 11.45  zakończenie XL sesji Rady Miejskiej w Policach. 

 

Protokołowała: 

I. Zagórska-Król 

 

 Przewodniczący Rady 

  

                                                                                             Witold  Król 
 

 
 


